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Protokół Nr 3/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 25 lutego 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika 
w Białogardzie poprzez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych – druk A, 

b) w sprawie aktualizacji na rok 2020 planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017-2020 będących w posiadaniu 
Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą 
w Białogardzie na obszarze miasta Białogard – druk B, 

c) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej – druk C, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków – druk D, 

e) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na rok 2020 – druk E, 

f) w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do realizacji Programu  
„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 finansowanego ze 
środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych – druk F, 

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk G, 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029 

– druk H, 
i) w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na 

dodatkowych (nowych) ławników do Sądu Rejonowego w Białogardzie na kadencję 
2020-2023 – druk I, 

j) w sprawie zmian w składzie członków Kapituły medalu „Za zasługi dla miasta 
Białogardu” – druk J, 

k) w sprawie wysokości opłat z tytułu korzystania ze żłobków utworzonych przez Miasto 
Białogard – druk K. 

3.  Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie). 
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Ad 2  

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 
f) w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do realizacji Programu  

„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019-2020 finansowanego ze 
środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych – druk F, 
Przedstawiła: Karolina Krzemińska-Kumpin dyrektor MOPS  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

k) w sprawie wysokości opłat z tytułu korzystania ze żłobków utworzonych przez Miasto 
Białogard – druk K. 
Przedstawił: Szczepan Jonko w imieniu wnioskodawcy Klubu Radnych „Razem   

i Wspólnie” 
Dyrektor Żłobka Miejskiego – przedstawiła koszt utrzymania dziecka w ubr. tj. 1.107,00 zł oraz 

koszt na rok bieżący – 1.252,45. Z tego różnica wynosi 145,22 zł a udział rodziców 150 zł.  
Utrzymanie co roku wzrasta. W Karlinie i w Szczecinie udział rodziców wynosi 260 zł 
a w Koszalinie 340 zł. Stawka żywieniowa na obecną chwilę wynosi 6,50 zł a  uchwała pozwoli 
na regulowanie tej stawki.  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy Dyrektor występowała do Burmistrza wcześniej o podwyżkę? 
Dyrektor – odpowiedziała, że nie. Rozmawiała wstępnie z Naczelnikiem Wydz. Edukacji ale 

okazało się, że wpłynął taki projekt. 
J.Leszczyk – pytał czy rodzice mają wiedzę, że jest proponowana zmiana tej stawki?    
Dyrektor – odpowiedziała, że nie ma takiej wiedzy. 
Sz.Jonko – stwierdził, że w przypadku podatku od nieruchomości nie było konsultacji a 7-letni 

okres obowiązywania stawki jest motywem do podwyżki. Te środki trafią dla dzieci 
żłobkowych. To najskromniejsza podwyżka, jaką można było zrobić. To podwyżka dla dzieci, 
które mają 500+, czyli środki mające być przeznaczone dla dzieci. 

Dyrektor – stwierdziła, że te środki będą przeznaczone także na zakup zabawek, które się 
niszczą. 

Sz.Jonko – poruszył sprawę podwyżek za bilety na basen, gdzie cena wzrosła z 5 do 10 zł. 
 P.Szyszlak – powiedział, że cena wyżywienia będzie regulowana wg potrzeb Dyrektora ale 

w uzasadnieniu powinno się znaleźć na co konkretnie przeznacza się środki z podwyżki, np. 
7,50 na wyżywienie itd.  

T.Strząbała – pytał jaka będzie stawka za wyżywienie w przypadku wzrostu opłaty? 
Dyrektor – odpowiedziała, że proponuje pozostawienie kwoty 6,50 zł, a może z końcem roku 

wzrośnie o 50 gr. 
T.Strząbała – pytał jak się ma wzrost opłaty do dochodów żłobka?  
Dyrektor – odpowiedziała, że zwiększą się dochody żłobka po podpisaniu aneksów. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
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Komisja nie zajęła stanowiska, głosując: 
za-1, przeciw-1, wstrzymało się-3. 

 
b) w sprawie aktualizacji na rok 2020 planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017-2020 będących w posiadaniu 
Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą 
w Białogardzie na obszarze miasta Białogard – druk B, 
Przedstawił: Rafał Słowik, Prezes RWiK Sp. z o.o. 
 

W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

a) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika 
w Białogardzie poprzez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych – druk A, 
Przedstawiła: Karolina Siwek Zastępca Burmistrza  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Smoliński – pytał czy będzie reorganizacja rejonizacji? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że na razie zostaje obecna. Ważne jest miejsce 

zamieszkiwania dziecka, nie zameldowania. Przyjmują też dzieci z gminy, jeżeli jest miejsce 
w klasie, bo za tym idą środki. W tym roku szkolnym jest 8 klas a w przyszłym planują 9 lub 
10. 

J.Leszczyk – pytał czy w budynku po Gimnazjum Nr 2 jest pozytywna ekspertyza i może 
funkcjonować biblioteka? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że została zbadana ta część, gdzie miała być biblioteka, 
Z danych wynika, że w 4 salach można przenieść książki dla celów biblioteki a w pozostałych 
3 salach można prowadzić czytelnie, sale autorskie czy wykładów. W zasadzie szkoła 
opróżniła pomieszczenia ze swoich sprzętów. Postanowiono odświeżyć i wymalować 
pomieszczenia. Następnie będą przenoszone regały z książkami. 

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków – druk D, 
Przedstawiła: Karolina Siwek Zastępca Burmistrza  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 
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c) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej – druk C, 
Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

e) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na rok 2020 – druk E, 
Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk G, 
Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029 
– druk H, 
Przedstawił: Piotr Janowski Sekretarz Miasta  

 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

i) w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów zgłoszonych na 
dodatkowych (nowych) ławników do Sądu Rejonowego w Białogardzie na kadencję 
2020-2023 – druk I, 

Przedstawił: Tomasz Strząbała Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

j) w sprawie zmian w składzie członków Kapituły medalu „Za zasługi dla miasta 
Białogardu” – druk J, 
Przedstawił: Tomasz Strząbała Przewodniczący Rady Miejskiej  
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Sekretarz – potwierdził, że Pani Helena Wieliczko już nie żyje. 
Przewodniczący Rady – zaproponował autopoprawkę do projektu uchwały zmieniając 

odwołanie Pani Heleny Wieliczko na wygaśnięcie członkostwa. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

 
Ad 3 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych spraw.  
 
 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1515 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

        Przewodniczący Komisji 

             /-/ Paweł Szyszlak 


